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TOČKA 5 DNEVNEGA REDA 7. SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE APAČE:  

TOČKA 5-GRADIVA ZA SEJO OBČINSKEGA SVETA OBČINE APAČE 

 

 

 

ODGOVORI NA VPRAŠANJE, POBUDE4 ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE APAČE S 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE APAČE, KI JE 

BILA DNE 21.12. 2015 

 

 

 

BORIS EDŠIT 

 

VPRAŠANJE 

»Prej sem mislil zapisnik zadnje seje dodati eno pripombo se pravi taka pobuda. Pri zapisu 

kjer je bilo dobro razloženo na mojo pobudo, zelo dobro napisano. Edino ni mi pa bilo 

jasno, nisem mogel izbrati  

 ali nam boste dali javne razpise na naše e-pošte ali ne ? Zato sem prej hotel tudi vprašati.« 

 

ODGOVOR: 

Izvrševanje proračuna je v pristojnosti župana in občinske uprave. Slednjih 

zadolžitev je spremljanje razpisov. O vseh razpisih, na katere se bo mogoče prijaviti 

/ pogoj- postavka v proračunu / , bo občinski svet, kot se je bilo izvajalo to do sedaj, 

obveščen v okviru proračunov, zaključnih računov.  

 

POHVALA 

»Za župana in občinsko upravo z strani občanov Apač in vaškega odbora v začetku 

oddajam dve pohvali glede dveh prireditev in sicer občinskega praznika in martinovanja. 

S strani občanov je bil pozitiven odziv na omenjeni prireditvi in predvsem kvaliteti 

                                                           
4 Slednja so zapisana/ prepisana dobesedno z DVD-ja. DVD se hrani v arhivu občinske uprave.  
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organiziranosti. Tako, da vsi ki ste pri teh dveh projektih sodelovali in organizirali oddajam 

pohvalo. Tako za prireditev občinskega praznika in martinovanja.« 

 

POBUDA 

»Parkirišče pri zdravstvenem domu Apače ima modro cono, katera ima 120 minut 

omejenega parkiranja. Problemi se pojavljajo ko posamezni pacienti čakajo več kot 120  

minut na storitve. Se moramo vprašati, da zdravstvene storitve trajajo dlje časa kot vemo. 

Občani opozarjajo, da občinski radarji zadnje čase zelo pogosto  preverjajo čas parkiranja, 

kar ima za posledico, da  vedno več občanov plačuje globe za parkiranje ko čakajo na 

zdravstvene storitve v Apačah. Zdaj seveda dajem pobudo če občanom lahko kako 

pomagamo ali podaljšamo čas parkiranja na 160 minut. Ali pa da se v tem času mogoč 

vem da tega javno ne morem govoriti, če redar v tistem času ne bi imel časa hoditi na 

parkirišče zdravstvenega doma. Malo je ta zadeva dvolična vem pa verjamem, da tudi 

verjetno nekatere stvari zadržujejo v zdravstvenem domu tako, da je težko, da grejo dol in 

ure spreminjajo. To je pobuda ali se podaljša ta zadeve v bistvu je edina možnost.« 

 

ODGOVOR 

Na delu parkirišča pred Ambulanto Apače in na 4 parkirnih mestih pri Pošti Apače 

je bil v letu 2012 vzpostavljen režim kratkotrajnega parkiranja v skladu s 68. členom 

Zakona o pravilih cestnega prometa (Uradni list RS, št. 82/13 – uradno prečiščeno 

besedilo), kateri dovoljuje, da se lahko parkiranje časovno omeji do 120 minut. Ob 

uvedbi tega režima so bila z informatorjem obveščena vsa gospodinjstva na 

območju Občine Apače, prejela so tudi parkirno uro.  

 

Ti deli parkirišča so pravilno in jasno označeni s prometnim znakom, dopolnilno 

tablo in s talno modro označbo. Parkiranje je časovno omejeno v delavnikih med 

7.00 in 16.00 uro. Tako je omejitev parkiranja na 120 minut omejena na maksimalno 

zakonsko dovoljen čas, ki ga ni mogoče prosto podaljšati. Parkiranje je brezplačno, 

voznik mora le pravilno in jasno označiti čas prihoda (s parkirno uro ali čas prihoda 

označi na priročnem listku). V kolikor bi se pripetilo, da bi pacient v Ambulanti čakal 

več kot dve uri in bi to osebje tudi potrdilo, tudi ni nobenega razloga, da redarska 

služba pri opravljanju nadzora tistemu, ki je pravilno označil čas prihoda, ne bi 

izrekla opozorila. 

 

Pri opravljanju nadzora je pa bilo ugotovljeno, da praktično ni kršitev zaradi 

prekoračitve dovoljenega časa, temveč zgolj zaradi tega, ker voznik pozabi ali iz 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3031
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malomarnosti ne označi čas prihoda. Potrebno pa je vedeti, da so bila ta parkirna 

mesta označena za časovno omejeno parkiranje iz razloga, da lahko pacient oziroma 

obiskovalec dobi še kakšno prosto mesto neposredno ob Ambulanti, Pošti oziroma 

sosednjih upravno-poslovnih objektih. Pred uvedbo časovno omejenega parkiranja 

so namreč bila ta parkirišča praktično čez cel dan zasedena in jih niso morali 

uporabljati tisti, za katere so bila namenjena, zato menimo, da je uvedba parkirišč s 

časovno omejenim parkiranjem koristna in uporabna pridobitev, voznik pa mora 

zgolj pokazati toliko dobre volje, da čas prihoda ustrezno označi.   

 

 

 

JOŽE ZEMLJIČ 

 

VPRAŠANJE 

»Zanimalo bi me, zakaj se je cesta pri izgradnji vodovoda Grabe – Sv. Ana v dolžini 600 

m morala osem krat prerezati? Ne morem se sprijazniti s tem, da gre glavni vod po levi 

strani, če pa so gospodinjstva na desni. Ta cesta, ki jo omenjam,je bila asfaltirana pred 

sedmimi leti danes pa ta cesta ni podobna ničemu. Vsi vemo, da je v naši občini okoli 40 

km cest, ki bi jih morali še asfaltirati. Zato se mi zdi da tako početje z strani izvajalca 

nenormalno. Mi vsi pa vemo, da je tako uničenih cest v občini še več. » 

 

ODGOVOR: 

Vodovod je izveden skladno s PZI projektom in skladno s pridobljenih gradbenim 

dovoljenjem. Fizično ni bilo mogoče izvesti na omenjeni trasi vodovoda po desni 

strani, saj v desnem robu cestišča poteka telefonski kabel. Edina možnost bi bila 

izvesti vodovod v samem cestišču, vendar bi v tem primeru namesto osmih 

prekopov po 4 m bil 1 prekop v dolžini cca. 400 m in to v širini polovice ceste. 

 

POHVALA 

»Pohvalil bi vaški odbor Grabe, da so na bivšem ekološkem otoku v križišču Grabe, 

Janhova, Stogovci postavili zelo lepo avtobusno postajo v kateri bodo lahko otroci in 

občani čakali na prihod avtobusa.« 
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MILAN BELEC 

 

VPRAŠANJE 

»Sedaj, ko imamo novo čistilno napravo občani sprašujejo ali lahko sam občan kateri ima 

v lasti svojo  cisterno opravi prevoz svoje greznice na čistilno napravo?  Ali je možen 

prevzem tega in kašna bi bila cena? Občinski svet Občine Apače je na 23. seji potrdil ceno 

za praznjenje greznic in to prek našega izvajalca ki znaša 13,02 € m3. Sedaj sprašujem 

ali ta cena ostaja enaka? Saj mislim da ta izvajalec lahko prevaža te greznice v našo 

čistilno napravo ne pa kot je bilo prej praksa v Lenart.« 

 

Odgovor: 
Odvajanje in čiščenje odpadnih voda je javna služba ( v nadaljevanju JS), 
katere izvajanje je skladno s predpisi v pristojnosti izvajalca JS, to je javno 
podjetje Prlekija d.o.o.. 
Na podlagi Pravilnika o ravnanju z odpadki, se mora vsak, ki želi opravljati prevoz 
odpadkov vpisati v register prevoznika odpadkov, za to pa mora imeti posebno 
certificirano opremo, ki se izkaže z CE certifikatom o opremi in ustrezni tehnični 
dokumentaciji. Navadna cisterna za gnojevko tipa Creina, žal ne zadostuje tem 
pogojem. Prav tako mora biti oseba, ki želi opravljati navedeno dejavnost 
registrirana za Ravnanje z odpadki, torej mora imeti najmanj status S.P. , 
samostojno se vpis v Register prevoznika odpadkov ne more izvesti. 
Kjer je zagrajena javna kanalizacija pa je obvezna priključitev na javno kanalizacijo. 
 
Cena mora biti oblikovana po določilih Uredbe MEDO in potrjena z 
Elaboratom, ki ga pripravi izvajalec JS, ter ga potrdi Občinski svet. Do 
31.03.2016 bo glede na novo stanje pripravljen elaborat in posredovan v 
potrditev Občinskemu svetu. 
 

 

 

POBUDA 

»Sprejet imamo pravilnik o sofinanciranju nakupa in gradnje malih komunalnih čistilnih 

naprav. Na prejšnji redni seji pa smo sprejeli operativni program odvajanja čiščenja 

komunalne  odpadne vode v Občini Apače. Program zajema dodatne vasi katere bodo 

opremljene z kanalizacijo. Posledično bi morali spremeniti tudi pravilnik o nakupu in gradnji 

malih čistilnih naprav. To pomeni, da kjer se planira kanalizacija ni možno sofinanciranje z 

strani občine nakupa male čistilne naprave.« 
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Odgovor: 
Povsem upravičen predlog oziroma pobuda, katero je OU imela že v vidu; in še 
več: zaradi obvezne priključitve na kanalizacijo tam, kjer je priključitev možna, 
pri čemer je treba ukiniti greznico oz. MKČN, je potrebno pravočasno in 
ustrezno dolgoročno planirati vlaganja in obveščati občane.  
 

POHVALA 

»Pohvalil bi vse starše otrok stogovške šole, učitelje, hišnika in ravnateljico kateri so z 

skupnimi močmi in z svojimi prevoznimi sredstvi preselili opremo iz šole v kulturni dom 

Stogovci ter omogočili otrokom pouk v začasnih prostorih v času izgradnje.« 

 

SLAVICA MUHIČ 

 

POHVALA 

»Za vaški odbor in kulturno športno društvo Segovci, ki skrbi skozi celo leto za različne te 

prireditve ne samo za občane Segovec ampak tudi za širšo okolico. Tako pripravlja razne 

kulturne prireditve. Veseli me, da tudi ohranjajo stara ljudska izročila. Dodali so včeraj še 

božičkovanje vse v lastni izvedbi, vse z lastnim prostovoljnim delom. Prav tako v poletnem 

času skrbijo da je čim več mladih na igrišču kjer je pesek za odbojko kot tudi na igrišču za 

nogomet. Pa še kaj bi se našlo. Skrbijo tudi skozi celo leto za druženje vaščanov ob 

kresovanju, piknikih in pa izletih. Mislim, da lahko v imenu vaščanov Segovec se tem 

ljudem iskrno zahvaljujemo in upamo, da bodo z takšnim delovnim elanom nadaljevali tudi 

v prihodnje leto.« 

 

SILVA VRAČKO  

 

POHVALA 

»Povedala bi pohvalo na račun vaškega odbora v Vratji vasi nastaja lična hišica ki bo 

širšega pomena. In pred vsem bi pohvalila tudi nekatere druge vaške odbore, ki delajo v 

širše dobro ne samo v lastno.« 
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PROŠNJA 

» Križišče v Vratji vasi, ko se zavija proti Novemu Vrhu, je malce slabo vidno, kadar je 

slabo vreme. Prosim,  da se postavi neka oznaka.« 

 

 

ODGOVOR 

Glede na omejitev hitrosti skozi naselje Vratja Vas je preglednost v ovinku zadostna, 

kljub vsemu pa je na najmanj preglednem mestu že postavljeno prometno ogledalo. 

 

DANIJEL ŠČAP 

 

VPRAŠANJE 

» Glede neizterljivih denarnih sredstev je občinska uprava zapisala, da bo do naslednje 

seje pripravila predloga za odpis teh dvomljivih terjatev. Upoštevaj zastaranje terjatev. 

Vsak si je lahko prebral koliko je tega. S te strani pa me samo zanima ali v prihodnje ali 

kdaj lahko pričakujemo ta predlog? Ker seveda, če se ne gre izterjat po nobeni poti pa 

dejansko gre za socialno stisko, v vsakem primeru mislim zelo humano, da se ta sredstva 

opravičijo in potem odpišejo.« 

 

ODGOVOR 

Predmetna točka bo predmet obravnave ene izmed naslednjih rednih sej občinskega 

sveta.  

 

POHVALA 

»Je širše narave v letošnjem letu vaščani oz. občani Občine Apače, ki se peljete po naših 

obronkih občine in tudi vmes vidite koliko se je asfaltiralo občinskih cest. Če se spomnite 

v kakšnih stanjih so bile nekatere ceste pa rečem samo Nasovski breg ali pa Švarcov breg 

v kakšnem stanju je tudi v kašnem stanju je bila cesta skozi Lešane. In kaj hočem z tem 
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povedat, ker ta izvajalec, ki je bil izbran naredi ceste res kakovostne res v dobri meri. Tako 

bi rad pohvalil tega izvajalca, ker je res z našim občinskim denarjem res gospodarno ravnal 

in naredil ceste kot se šika, upam da bodo te ceste dovolj dolgo držale.«  

 

VPRAŠANJA 

»Med vprašanji sem zasledil kjer so razpisi, da ni bilo razpisa za kolesarske ceste. Kar ne 

drži bil je razpis 2011 in leta 2012. Razpis je bil v prejšnjem mandatu.« 

 

ODGOVOR 

Glede na odgovarjamo, da smo obširen odgovor v zvezi z navedenim podali z 

gradivom za 6. redno sejo. Občina je za postavke, ki jih je imela v proračunu 

izkoristila v okviru proračunskih zmožnosti tudi vse razpise, ki so bili v danem 

trenutku na razpolago.  

 

 

POHVALA 

»Ko se zvečer peljemo po naši občini vidimo, da je lepo okrašena. Se pravi pohvala tudi k 

temu. Tudi to je za naše otroke, kar lepo pa tudi za ostale ko vidimo kako so določene 

stvari na predelih vasi razsvetljene.« 

 

FRANC GROBNIK 

 

VPRAŠANJE 

»Glede na prejšnjo sejo, ko sem vprašal za projekt Glamping. Me zanima, ker sem dobil 

odgovor, da je tu bila z strani občine Apače podana pobuda na to tematiko, smo na odboru 

za kmetijstvo pod razno razpravljali in seveda odbor za kmetijstvo. Jaz sem hotel nekako, 

da to ostane med nami, vendar so me obvestili, da vseeno naj povem resnico. In prav je 

da se ve resnica. Ta projekt je nastal z strani enega našega občana, ki je leto dni hodil na 

občino, podal vse podatke tudi pripeljal gospoda Ostana. Kako bi naj to izgledalo in potem 

ta občan ki je imel neko pobudo da nekaj sam ustanovi oziroma sam  ustvari in pripelje v 

našo občino seveda z svojim deležem tak projekt. Seveda je bil malo ne močen. Želel si 

je da bi mu Občina Apače pomagala. Tu seveda ni šlo , je bil neki komunikacijski šum. 

Mislim da je prav da si ta občan zasluži pohvale.« 
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ODGOVOR:  

 

Občina Apače je dne 9.6.2014 na podlagi ponudbe št. P-14-001/17-NA z dne 17.4.2014 

sklenila s podjetjem Lushna d.o.o., Vodnikova cesta 38, 1000 Ljubljana, ki ga zastopa 

direktor Peter Ličen Pogodbo za izdelavo idejne zasnove identitete programa in ureditve 

turistične destinacije kasarne-Zgornje Konjišče.  Občina je podelila slednje naročilo 

izbranemu podjetju, saj podjetje razpolaga s potrebnimi strokovnimi kadri za dogovorjena 

opravila po pogodbi. Pri nalogi so sodelovali: 

Direktor podjetja Peter Ličen je oblikovalec prostora, po izobrazbi je arhitekt s specifičnim 

multidisciplinarnim znanjem in povezovalnim pristopom do projektov, saj  za doseganje 

ciljev spodbuja povezovanje in organiziranje strokovnjakov iz različnih področij.  

Jaka Ažman je raziskovalec in snovalec zgodb destinacijskih znamk.  V preteklih 15 letih 

je snoval identitete znamk, načrtoval ter izvajal celostne trženjske strategije največjih 

domačih in tujih podjetij iz različnih industrij. V projektu je glavni načrtovalec identitete 

destinacije. 

Tina Gjud-strokovnjakinja za destinacijski menagement 

V projektu je skrbela za upravičenost investicije in zasnovo tematskih programov 

destinacije. 

 

Na postavljeno vprašanje občinskemu svetniku je odgovoril direktor podjetja Lushna d.o.o., 

Peter LIČEN: 

 

 

»Občina ni mogla ukrasti ideje o glampingu iz naslednjih razlogov: 

Glamping kot oblika turizma je cca 14 let star pojav. Izvorno iz Anglije. 

Občina ni avtor projekta. Avtorji projekta so navedeni na zadnji strani projekta. 

Ideja sama po sebi ni avtorsko delo in jo je tako pravno-formalno nemogoče ukrasti. 

 

Odgovornost za Glamping (verjetno se to nanaša na dotični projekt) 
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Izvajalci projekta smo odgovorni, da je projekt izveden v skladu z pogodbo. Glede na to da 

je projekt v pogodbenem obsegu zaključen in ob zaključku nanj ni bilo pripomb smatramo, 

da je ustrezal pogodbenim določilom in smo izpolnili svojo odgovornost. 

Kašne zaveze  ima do izgradnje projekta občina nam ni znano, je pa v našem interesu, da 

se projekt izvede in smo pripravljeni sodelovati z katerimkoli zainteresiranim partnerjem, 

da bi projekt čimprej zaživel in ga tudi sami ob vsaki priložnosti ponujamo potencialnim 

zainteresiranim investitorjem. 

 

Upam, da sem odgovoril na vaša vprašanja in vam s tem pomagal odgovoriti na nastalo 

problematiko.« 

 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

- - - - -  

Peter Ličen, Lushna d.o.o.   

 

POBUDA 

»Če bi se dalo na Švarčovem bregu postaviti kakšno omejitev ali pa spolzka cesta. Vemo 

en del ceste je v tem zimskem času v senci in zjutraj pomrzne. Vem, da zaradi teh nekaj 

par metrov nebo izvajalec posebej posipaval to če se, da z prometno signalizacijo opozoriti 

naše vaščane. Predvsem pa govorim iz tega stališča nastala že je ena prometna nesreča 

in v okviru varnosti bi dal to pobudo.« 

 

ODGOVOR 

Glede na lego in konfiguracijo ceste je pobuda umestna. Slednja pa se bo poizkušala 

realizirati v okviru razpoložljivih proračunskih sredstev! Velja pa dodati, da se v 

okviru proračunov podajajo po drugi strani predlogi za zmanjševanje predmetne 

postavke, da pa je po drugi strani želja vedno več. Občina bo prometno signalizacijo 

postavljala po prioritetah.  

 

POBUDA 

»Vaščani Lešan so me obvestili zelo lepo, so v večji meri so vsi ljudje zadovoljni z to cesto, 

velika pridobitev, so pa me obvestili, da naj opozorim , če je možno. Na samem mostu je 
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nastala neka grbina, mogoče je prišlo pač pri izvajanju neke male napakice. Mislim, da še 

je sedaj čas da se to sanira,  če je možno ? 

 

 

 

 

ODGOVOR 

Prvotna investicija sanacije dela občinske ceste LC 104031 Apače – Lešane – Sp. 

Ščavnica (skozi gozd) je bila prvotno predvidena v dolžini 1200 m (od začetka gozda 

do mostu Plitvica). Zaradi racionalizacije izvedbe smo uspeli izvesti še dodatnih 150 

m ceste. Tako je ta manjša grbina nastala zaradi stika asfalta med prvotno planirano 

in dodatno pridobljeno sanacijo ceste. Ta grbina je minimalna in ne predstavlja 

nobene nevarnosti v cestnem prometu. 

 

Strokovno mnenje nadzora: 

Omenjene grbine ob kvalitetnem pregledu zaenkrat nismo ocenili kot take, ki bi 

nemudoma zahtevala dodatne ukrepe iz naslednjih razlogov: 

o Izvedena dela imajo po pogodbi 2 leti garancije  
o Izvedena dela se pred iztekom garancije (2 leti ali po potrebi že prej) 

ponovno pregledajo in se ob tem zapisniško ugotovijo morebitne napake 
o Dela so se izvajala ob mejnih vremenskih pogojih (temperatura, vlažnost), 

zato morebitne sanacije v tej asfalterski sezoni ne bi bilo možno kvalitetno 
izvesti  

o Podobne neravnine na asfaltnih plasteh imajo določeno stopnjo tolerance  
o Ravnost asfalta v območju omenjene grbine se bo v garancijski dobi 

preverila z ustreznim postopkom. V kolikor bo odstopanje v ravnosti 
asfalta presegalo dopustno, se bo od izvajalca zahtevala sanacija. 

 

POBUDA  

»Še ena pobuda-tu Janhova proti Žepovcam- ta makadamska cesta most Plitvica. Tu je 

na samem mostu zvita, ograja zaraščena. Vemo , reka Plitvica je močno zaraščena, ta 

suha trava, ta ograja zvita, če bi se dalo kaj tukaj popraviti ali obarvati z kako bolj vidno 

barvo. Če je to možno ?  

 

ODGOVOR 
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Pobuda vzeta naznanje, poizkušali jo bomo realizirati v okviru razpoložljivih 

proračunskih sredstev. 

 

POHVALA 

» Prav je, da pohvalim športno društvo Lešane kako lepo hišico so uredili, kar lepo v našem 

okolju. Bilo je tudi del občinskih sredstev vendar tudi ogromno svojega lastnega truda. Bil 

sem na enem od tekmovanj ki so ga izvajali gasilci in tu se je videlo koliko mladih otrok 

pride na to igrišče in da je ta investicija bila res v pravo smer za naše občane.« 

 

 

 

 

 

JOŽE ZAGORC 

 

POBUDA 

»Lepo je, da se Apaška dolina ureja, mislim da je vzorna, da se postavljajo ograje na 

mostovih. Ampak po drugi strani , so pa te ograje tudi zapora za obdelavo kmetijskih 

zemljišč. Gre se za to ograjo na  mostu v Podgorju, ki je visoka približno 1,10 m. Sprašujejo 

ti ljudje, ki upravljajo usluge z kombajni , kako priti čez tale most. Vemo, da so ceste za 

premik neprimerne, da se bolje gibljejo po stranskih cestah.  Ampak ceste postajajo 

preozke, postavljajo se ograje in tu je pri Dreslerju praktično kombajn ne more več iti skozi. 

Zdaj je ta druga ograja v Podgorju, kjer tudi kombajn ne more skozi. Glavna ovira je tudi 

pri Lebarju,  je se tudi postavila živa meja kot naravna ovira,  tam je tudi križ, tako da 

kombajn ne more več prihajat na njive. Čeprav je most gibljiv in se ga da prestavit, se da 

vzet tele sornike ven in ga položiti dol proti potoku. Ampak most je težak čez 300 kg. Kdo 

bo to zmožen lahko odpreti in se speljat z kombajnom prek čez ta most. To je ena ovira, 

ki ni primerna za naše kmetijstvo , ker vse povsod opevamo čim več lastne hrane, čim več 

pridelate doma boljša kvaliteta in tako naprej. Mislim da bo tam treba nekaj uredit,  da se 

bodo kombajni lahko premikali iz parcele na parcelo. 

 

ODGOVOR 
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Za vsa vozila, ki presega največjo dovoljeno širino ali drugo dimenzijo maso si 

morajo vozniki predhodno pridobiti dovoljenje za izredni prevoz od upravljavca 

ceste (v primeru občinskih cest - Občina Apače). V tem dovoljenju se tudi določi kje 

in kako je možno izvesti izredni prevoz. Ograje na mostovih so v prvi vrsti 

postavljene zaradi varnosti vseh udeležencev v cestnem prometu. Ograji na mostu 

v Podgorju pri Konradu in Dreslerju sta konstruirani tako, da ju je možno s strani 

dveh oseb sneti oziroma položiti. Za vsak primer pa je bila v letu 2015 izvedena 

razširitev mostu v Zg. Konjišču pri Adamu, kateri je tudi statično najbolj primeren za 

najtežja vozila. 

 

VPRAŠANJE 

»Izgradnja vodovoda krak c. Bližamo se koncu, primar je položen, ostal pa še je sekundar, 

tega še je kar precej. Precej je to v Podgorju in Žepovcah, ki še ni izpeljan oziroma ni 

dograjen. To me nič ne moti. Moti pa me samo nekaj. Vprašal bi, kdo je za to zadolžen, da 

nam pove zakaj nekateri krajani ne bodo dobili vode ali je to … ali kaj druga. To bi prosil 

do druge seje, da se pisno odda, kateri krajani se ne bodo priključili na javni vodovod. 

Drugo kaj se tiče tega vodovoda je tudi preizkus tega vodovoda in iztek vode 

nekontrolirano. V mesecu novembru med 10 in 15 novembrom je voda na polni izliv tekla 

v potok dan in noč. Ko sem pogledal v potok je v potoku stala voda. To se pravi, da se na 

stotina ali tisoče litrov vode izteklo v potok. To sem tudi županu že povedal, tudi dvakrat 

sem že klical že lansko leto enkrat kaj se z tem dogaja da voda teče nekontrolirano. Zanima 

me kdo bo to vodo to razliko plačal? Pol pa govorimo, da imamo ne vem koliko par tisoč 

m3 ali pa litrov izteka vode, ki je ne moremo zaračunavat. Ampak vem da bo to nekdo 

moral plačati.« 

 

 

 

ODGOVOR: 

V skladu z 11. členom Odloka o oskrbi s pitno vodo na območju Občine Apače 

(Uradno glasilo Občine Apače, lokalni časopis Prepih, št. 23/09, 49/12) je na 

območjih, kjer občina zagotavlja oskrbo s pitno vodo s storitvami javne službe, ni 

dovoljena oskrba s pitno vodo z lastno oskrbo s pitno vodo. Lastni viri pitne vode 

se lahko ohranjajo z namenom zagotavljanja rezervnih zmogljivosti in za 

preprečevanje prekomerne uporabe pitne vode, vendar le za potrebe zalivanja, 

izplakovnja in napajanja domačih živali. Zasebni vodovodi ali vodnjaki, se lahko 

uporabljajo na območjih oziroma objektih ki so oddaljeni 200m ali več od glavne 
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vodovodne linije ali pa če bi bila izvedba priključka stavbe na javni vodovod 

povezana z nesorazmernimi stročki, kot določa 12. člen Odloka. 

V sklopu projekta Oskrba s pitno vodo Pomurja »Sistem C« se je po velikem delu 

občine izgradilo javno vodovodno omrežje. Podatki o objektih, ki imajo možnost 

priključitve na javni vodovod se nahajajo na Občinski upravi. Prav tako pa so 

občani, ki imajo možnost priključitve na javni vodovod že prejeli odločbe o odmeri 

komunalnega prispevka. Vsem tem občanom se bodo v prihodnjih mesecih izvedli 

odcepi oziroma priključki. 

 

Kar se pa tiče drugega dela vprašanja vam podajamo odgovor izvajalca del: 

Iztek vode iz cevovoda ni v nobenem trenutku potekal nekontrolirano. Gre za 

standarni postopek izpiranja cevovoda po končani gradnji. To je nujno potrebno iz 

dveh razlogov, in sicer prvič, da se odstranijo zračni žepi in se lahko opravi tlačni 

preizkus cevovoda, ki zagotovi nepredušnost izgrajenega cevovoda. Drugi razlog 

pa je sanitarne narave. Cevovod je namreč potrebno dodobra izprati, nato napraviti 

dezinfekcijo in nato odvzeti vzorec vode.  

 

Kot rečeno, postopek je standardiziran in potreben pri vseh novo izgrajenih 

sistemih. Kar se pa tiče količine izlite vode, pa je le-ta bila prijavljena in evidentirana 

pri Upravljavcu vodovodnega sistema, kateri pa je to tudi že zaračunal Izvajalcu SGP 

Mesner d.o.o. Torej plačnik tega je bil Izvajalec in nihče drug. 

 

 

VPRAŠANJE 

»Sem na odborih za kmetijstvo in za družbeno dejavnost sem tudi iznesel, ne sicer v 

slabem, ampak v dobrem imenu. Zakaj se teh odborov ne udeležuje župan Občine Apače? 

To sem tudi predsedniku kmetijstva predočil in tudi predsedniku gospodu Belecu. Zakaj se 

ne vabi župana na te posamezne odbore? Ko so neke ključne situacije, ki bi jih župan 

lahko nam iz prve roke podal oziroma nas tudi usmeril in te diskusije pol nebi bile takšne 

kot bojo mogoče danes. Da bi takoj tam razrešili se poglobili v tisto, zakaj neki projekt, kjer 

smo v dvomih, zakaj in kako to bi lahko podal tudi župan. Oziroma tisti ki je zadolžen za ta 

resor.  To ni nič slabo namerno, je dobro. Zato imamo odbore da se tam razčistijo  razne 

dileme. Da pridemo z čistimi idejami na občinski svet in tam še samo potrdimo ali 

dopolnimo. To se dogaja že od začetka našega mandata in župan še na niti enem odboru 

ni bil prisoten. 
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ODGOVOR: 

Župan podal ustni odgovor na sami seji. Velja pa dodati, da so na sejah delovnih 

teles prisotni oziroma zanj zadolženi sodelavci občinske uprave, ki pokrivajo 

področje pristojnosti delovnih teles. In v kolikor delovna telesa obravnavajo 

vprašanja, postavke izključno iz področja delovnega telesa, potem sodelavec oz 

občinske uprave pozna predmetno področje.  

 

POHVALA 

»Apaška dolina postaja urejena. Kolesarske poti so zelo lepo urejene. tudi košnja v 

jesenskih mesecih je bila opravljena. Divja odlagališča izginjajo iz naših gozdov. vseeno 

še me moti en štedilnik pri Vinčecovem drevoredu. Ceste so dobro vzdrževane.« 

 

ODGOVOR: 

Štedilnik je odstranjen.  

 

EVA VALNER 

VPRAŠANJE 

»Vprašanje za občinsko upravo, če že mogoče vedo, kakšni razpisi bodo razpisani v 

mesecu januarju in na katere se mogoče bodo prijavili za črpanje evropskih sredstev?« 

ODGOVOR: 

Občina Apače / in ne občinska uprava/ se bo prijavila na razpise – trenutno 

objavljen Javni razpis Programa sodelovanja Interreg V-A Slovenija-Avstrija za 

obdobje 2014-2020 in javni razpis Programa sodelovanja Interreg V-A Slovenija-

Madžarska za obdobje 2014-2020- le pod pogojem, če bo sprejet Proračun Občine 

Apače za leto 2016. Brez navedenega ne bo moč oddati prijave.  

POHVALA 

»Pohvalila bi pa tudi seveda,  ker imamo v vasi Plitvica v tem predbožičnem času zelo lepo 

okrašeno vas.« 

 

Pripravila: Občinska uprava Občine Apače 

 


